
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ: Υπουργό Εξωτερικών κ. Γεραπετρίτη 

 

ΘΕΜΑ: «Παροχή διευκολύνσεων στην Ουκρανία για την εξαγωγή 

σιτηρών» 

 

Κύριε Υπουργέ,  

Στις 21/9 απευθυνόμενος στα Ηνωμένα Έθνη ανακοινώσατε πως η Ελλάδα θα 

βοηθήσει την Ουκρανία με τις εξαγωγές των σιτηρών της παραχωρώντας λιμάνια, τα 

οποία δεν κατονομάσατε, προκειμένου να εξάγονται τα σιτηρά της μέσω του 

αρχιπελάγους του Αιγαίου. 

Με δεδομένη την καταστροφή μεγάλου μέρους της εγχώριας παραγωγής σιτηρών, 

λόγω της πρόσφατης κακοκαιρίας Daniel η οποία έπληξε τον θεσσαλικό κάμπο, θα 

ήταν μια λύση η παραχώρηση ή/και πώληση σε τιμές κόστους ποσοστού των 

εξαγόμενων  σιτηρών εκ μέρους της Ουκρανίας προς τον ελληνικό λαό, ως 

ανταπόδοση στην ομολογουμένως εξαιρετικά σημαντικής βοήθειας που λαμβάνει εκ 

μέρους μας από την αρχή του πολέμου μέχρι και σήμερα.  

Ο ελληνικός λαός ήδη δοκιμάζεται από τις ανατιμήσεις στα καύσιμα και στα τρόφιμα 

ως αποτέλεσμα του ρωσοουκρανικού πολέμου και πιστεύουμε πως μια τέτοιου είδους 

παραχώρηση εκ μέρους της Ουκρανίας θα ανακουφίσει τα ήδη βεβαρυμένα ελληνικά 

νοικοκυριά. 

Με δεδομένο πως οι διεθνείς σχέσεις πρέπει να διέπονται από αμοιβαία οφέλη: 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

954

Ημερομ. Κατάθεσης:

2/10/2023



1) Τι προβλέπει η συμφωνία με την Ουκρανία για την εξαγωγή των σιτηρών της 

μέσω ελληνικών λιμανιών; Υπάρχει πρόβλεψη για παροχή ή/και πώληση σε 

τιμές κόστους σιτηρών προς ανακούφιση της χώρας μας; 

2) Εάν όχι, προτίθεται η κυβέρνηση να ζητήσει από την Ουκρανία ποσοστό των 

εξαγόμενων μέσω της χώρας μας σιτηρών, προς ανακούφιση του ελληνικού 

λαού από τις επιπτώσεις της πρόσφατης κακοκαιρίας Daniel; 

 

                                        Αθήνα, 1 Οκτωβρίου 2023 

            Ο ερωτών Βουλευτής  

                                             Αλέξανδρος Ζερβέας 

 

 




